
Fællesbestyrelsen – Mørke Skole og Børnehus 

REFERAT 

 
Inviterede til mødet:  
  

Forældrevalgte:  

Formand Christian Højgaard Mohn, Emilie Schmidt, Louise Bruun Gunderson, Maja Højgaard Jensen, Marianne Lyngby, Michael Søgaard 

Nicholaisen, Sara Badstue Larsen, næstformand Siri Kjems Skuldbøl, Trine Lärka Halgreen,  

Suppleant:  

Elevrepræsentanter:  

Elevrådsformand: Opor fra 8.a 

Næstformand: Cecilie fra 7.a 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Anette Mikkelsen, Helle Stilling, Dan Refstrup Jakobsen 

 

Sekretariat/ledelsesrepræsentanter:  

Lars Christian Larsen (sekretær), Pædagogisk leder Helle Tarp Madsen, Distriktsleder Michael Korsgaard Lund 

Afbud:  

Forældrevalgte: 

Til stede: Afbud:Siri, Maja,Trine Ej mødt: 

   

 

Elevrepræsentanter: 

Til stede: Afbud: Ej mødt: 

   

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Til stede: Afbud:Dan Ej mødt: 

   

 

Ledelsesrepræsentanter: 

Til stede: Afbud: Ej mødt: 



 Helle Tarp Madsen  

 

  

Fællesbestyrelsesmøde torsdag den 25. april 2024 i Salonen 17.00 til 19.00  

(NB – der er valgmøde fra 16.00 til 16.45 – her kan kandidater til FB-valget møde op) Christian og Michael deltager i dette møde. 

   

Der serveres lidt aftensmad 

Afbud sendes til ML senest mandag den 22. april.  

 

Dagsorden:  
 

  

Punkt Hvad og hvorfor Ansvarlig/ 

tidsrammen 
1. Godkendelse af referat. Husk at genbesøge referatet fra sidst, inden mødet.  

Er der ting der undrer eller noget der er glemt? 
 

Spørgsmål til årsberetning.  

Chr sender første skriv rundt. 

 

2 minutter 

2. Godkendelse af 

dagsorden 

Er der kommentarer til punkterne eller uklarheder? 

 

 

 

2 minutter 

 

3. Spisning  Vi spiser og giver plads til lidt hyggeligt samvær. 

Der er kun ”nyt fra” eleverne denne gang. Næste gang laver vi nyt fra 

som et bilag til FB-mødet – vi er stadig ved at øve personalet på at 

skriftliggøre det. 

 

 

Chr fortalte om et godt arr. med Lene Tanggaard om unges trivsel. 

Budskabet: De fleste børn trives. Hvad gør vi så ved og for dem som 

ikke gør…? 

 

 

 

10 minutter 



 

 

4.  Valg til FB 

 

 

Status efter valgmøde.  

Vi håber at valgcafeen i Børnehuset og valgmødet har givet det antal 

kandidater, vi har brug for. 

Vi laver en kort status og drøfter næste skridt. Er der fredsvalg eller skal 

der laves en egentlig valghandling. 

 

 

 

Status. 2 mødte op til mødet.  

Der er flere kandidater end pladser, så vi skal have afklaret om der er 

valg eller om der landes en aftale.. 

 

Sarah stiller sin plads til rådighed… 

 

 

10 minutter 

Dialog, 

beslutning 

 

 

5. Orientering fra ledelsen Kort om madordning, 

Michael fortalte: 

 

Rita har fundet en udbyder som leverer…økologis, bæredygtigt, larmt og 

koldt.. 

 

Vi serverer mad 3 dg/uge 

 

Vi har lavet én evaluering og skal evaluere igen inden længe. Herfra er 

det op til politikerne om ordningen fortsætter og under hvilke betingelser 

 

 

 tidlig SFO opstart  

22 børn er startet i tsfo. Børne trives i de nye rammer og med de nye 

voksne.. 

En nyskabelse er de daglige 20 min middagslur 

 

 

og skoleårets planlægning 

10 minutter 

Orientering 



ML orienterede om opstarten…  

Om opsigelse af matlærer og jobopslag om dansklærer 

 

 

6. Børnehuskapacitet Michael præsenterer de udfordringer Børnehuset står overfor ift. 

kapacitet. 

- Hvad er udfordringen? Vi mangler plads 

- Hvad er kommunens tilbagemeldinger? Intet nybyggeri 

- Hvilke mulige løsninger er der? 

 

Med mindre vi gør noget… snart… får vi et kapacitetsproblem 

Så vi er nødt til at finde kapacitet til flere børnehavebørn. I eksisterende 

bygninger. For ikke at skulle afvise børn… For det vil vi ikke. 

Så drøftelsen går på at lave en storbørnsgruppe som får til huse i 

sfo/klasselokaler  

 

15 min 

Orientering – 

mulighed for 

enkelte 

kommentarer 

 

7. Prioriteringer af 

principper 

Vi genbesøger oversigten over principper. Skal der ændres i 

prioriteringerne? 

 

Rækkefølgen drøftes… 

 

Har vi de lovpligtige? Det undersøger vi.  

 

Skal vi have et princip om digitale medier? 

 

 

 

10 minutter 

dialog -

beslutning 

8.   

Evaluering af skolefesten 

 

Drøftelse og afstemning af 

legepladsdagen i 

Børnehuset 

 

I skoledelen og i SFO har vi påbegyndt en evaluering af skolefesten. 

Vi vil gerne høre jeres bud på, hvordan eller om vores skolefest skal 

udvikle sig i en anden retning.  

 

ML introducerede evaluerende spørgsmål… 

Chr sender noterne? 

 

 

 

20 minutter 

Dialog  



Børnehusets repræsentanter har mulighed for at deltage eller gå lidt 

tidligere.  

 

9. 8544, Hvad skriver vi 

om 

Det giver gennemsigthed at kommunikere via 8544 – hvem skriver ud? 

Næste deadline onsdag den 20. maj. 

Præsentation af ny bestyrelse… Chr og ML skriver 

 

 

5 minutter 

Dialog 

 

 

10. evt. Kommunikationsprincip? 

Skriv fra KO om vores kommunikation sendes ud.. 

 

5 minutter 

11. punkter til næste gang:  

 

Møderne i skoleår 

2023/2024 

 

29/8, 26/9, 2/11, 30/11, 25/1, 27/2, 14/3, 25/4, 30/5 og 18/6 

Princip om lektier – er på FB den 30/5 

Årshjulet for FB – 30/5 

Skoleårets planlægning – 30/5 

 

 

12. Huskere: 

Her skrives, hvem der har 

hvilke opgaver til næste 

gang. 

Kontakt til 8544 omkring en fast ”skabelon” (Christian & Michael) 

 

SFO – hvordan? 

 

   

 

 


